
Inspraak videoboodschap, dhr. Casper ten Dam, voorzitter en mw. Sophie de Kort, 
commisaris nieuwbouw, beiden bestuur Phocas.
Uitgeschreven tekst.

Geachte gemeenteraad,

Ik ben Casper ten Dam, de voorzitter dit jaar, van de Nijmeegse studentenroeivereniging 
Phocas, en ik sta hier vandaag om jullie ons verhaal te vertellen en onze kijk op een 
drijvende botenloods aan de Spiegelwaal. Als Phocas kijken we nu al enkele jaren uit 
naar de verhuizing naar een nieuw Watersportcentrum aan de Spiegelwaal, het Bastion. 
We zijn er inmiddels als vereniging er helemaal klaar voor en we willen dan ook graag 
snel verhuizen. 

Goedenmiddag,
ik ben Sophie de Kort, commisaris nieuwbouw, van het 73e bestuur van Phocas. Zoals 
Casper daarnet vertelde zijn we als vereniging helemaal klaar om de stap richting het 
Bastion te maken en hebben we er ook heel erg zin in. Helaas heeft het 
nieuwbouwproject de afgelopen jaren enkele vertragingen opgelopen en is de situatie 
inmiddels voor Phocas erg nijpend. Dit is te verklaren door de staat van het huidige 
botenhuis aan het Maas-Waalkanaal. Uit een bouwkundig rapport uit 2019 bleek dat er 
toch wel flink wat gebreken aan ons botenhuis waren. Je kunt hierbij denk aan rotte 
plekken welke zorgt voor onveilige situaties. De universiteit heeft toen de hoognodige 
reparaties verricht die heel veel kosten met zich meebrachten, niet alleen voor de 
universiteit, maar ook voor Phocas zelf en dat is enorm zonde. Ook ziet het er naar uit 
dat deze reparaties op bepaalde termijn niet meer voldoende zullen zijn en wij 
inderdaad geen gebruik meer kunnen maken van ons botenhuis. Verder is ons botenhuis 
dat wij op dit moment hebben, simpelweg veel te klein voor het aantal leden dat wij nu 
hebben. Dat is bijna zeshonderd. En in heel Nederland neemt het enthousiasme voor het 
studentroeien toe en in Nijmegen kunnen wij dit op dit moment niet faciliteren, omdat 
het niet mogelijk is in leden te groeien met de faciliteiten die we op dit moment hebben. 
En dat is heel erg jammer. Dus kijken naar de huidige staat van ons botenhuis, de grootte 
van het botenhuis, is het voor Phocas heel erg belangrijk dat wij snel de stap kunnen 
maken naar het Bastion en dat het nieuwbouwproject geen verdere vertraging oploopt. 

Vervolg betoog Casper ten Dam, de voorzitter.
Wij zullen nu onze kijk geven op de mogelijkheid tot een drijvende botenloods op de 
spiegelwaal, zoals ingediend door RV de Waal. 
Allereerst zien wij als mede-roeivereniging natuurlijk graag dat RV de Waal ook de 
roeisport kan beoefenen. Maar daarbij moet ik wel gezegd hebben dat we het belangrijk 
vinden dat Phocas en andere watersportverenigingen optimaal gebruik kunnen maken 
van de Spiegelwaal. We hebben onze zorgen of een drijvende botenloods dit ook toelaat. 
En op het moment dat een drijvende botenloods de activiteiten van andere verenigingen 
belemmert, zien we dat als een niet-wenselijke optie. We zien dan ook graag dat dit goed 
en zorgvuldig wordt uitgezocht.  
Nou, concluderend willen wij vandaag twee punten maken:
 Allereerst is de urgentie voor Phocas erg hoog en willen wij graag snel over tot het 

nieuw botenhuis. We vragen de gemeente daarom dan ook om geen besluiten te 
nemen die voor verdere vertraging zorgen. Ook niet als dit een besluit is voor een 
drijvende botenloods. 



 Ten tweede wil ik gezegd hebben dat de botenloods van RV de Waal op het moment 
dat deze andere watersportverenigingen belemmert voor ons niet wenselijk is, maar 
we roepen dan ook op om dit zorgvuldig en goed uit te zoeken.

Bedankt voor uw aandacht.


